
 
 

 رسالة برنامج علوم التمريض

يلتزم البرنامج بتقديم أساس أكاديمي قوي واتباع نهج تعليمي شامل في مجالات التمريض، والبيولوجيا، 

ويهدف إلى إكساب الطلاب المهارات العلمية والعملية والمهنية في الرعاية والطب، والعلوم الإنسانية. 

الإكلينيكية، وتنمية قدراتهم في إعداد المشروعات والأبحاث العلمية باستخدام النظم التعليمية الحديثة، وتعزيز 

والبيولوجيا، والطب، تمريض،  مشاركتهم الفاعلة في خدمة المجتمع، وذلك في إطار من القيم والأخلاقيات

والعلوم الإنسانية. ويهدف إلى إكساب الطلاب المهارات العلمية والعملية والمهنية في الرعاية الإكلينيكية، 

وتنمية قدراتهم فيالأكاديمية، لإعداد خريجين متميزين ذوي كفاءات تنافسية ولديهم الحافز لتطوير ممارسة 

 .ةالتمريض وتقديم رعاية صحية عالية الجود

 

 

Programme Mission 

The programme is committed to providing a strong academic foundation and adopting a 

comprehensive educational approach across nursing, biology, medicine, and the 

humanities. It equips students with scientific, practical, and professional skills in clinical 

care, develops their abilities in conducting projects and scientific research using modern 

educational systems, and promotes active participation in community services within a 

framework of academic values and ethics, preparing distinguished graduates with 

competitive competencies who are motivated to advance nursing practice and deliver high-

quality healthcare. 

 

 


